
Rada Miejska Dębna 

 

Protokół z przebiegu V sesji Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 25 września 2024 roku  
 

V sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski. 

Obrady rozpoczęto 25 września 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:32 tego samego 

dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5  

(sala nr 5). 

V sesja IX kadencji Rady Miejskiej Dębna została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym – t.j. Dziennik Ustaw z 2024 r. poz. 609 ze zm. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz zachęcił do oglądania transmisji z sesji na żywo  

w Internecie. Spełnił obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc w sesji Rady 

Miejskiej Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych 

osobowych, a na drzwiach wejściowych do sali umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił  

o zapoznanie się z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

Poinformował, że pozostanie na sali jest równoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację 

wizerunku. 

Przywitał wszystkich obecnych na sali:  

Radnych Rady Miejskiej Dębna,  

Burmistrza Dębna Pana Wojciecha Czepułkowskiego,  

Zastępcę Burmistrza Panią Beatę Biaduń-Broda,  

Sekretarza Gminy Panią Annę Witek, 

Skarbnika Gminy Panią Iwonę Pludrę,  

Mecenasa Pana Macieja Maliszewskiego, 

Dyrektorów i kierowników jednostek gminnych, placówek oświatowych i kulturalnych, 

Kierowników i pracowników Urzędu Miejskiego, 

Sołtysów, 

oraz mieszkańców gminy – zarówno tych na sali, jak i oglądających sesję na żywo w Internecie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 14 radnych, co stanowi 

93,33% stanu ogólnego Rady, wobec powyższego, Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej spóźnił się18 minut (uspr.). 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Damian Jankowski 

2. Marcin Krzysiak 

3. Grzegorz Kulbicki 

4. Tomasz Kulbicki 

5. Krzysztof Lenartowicz 

6. Łukasz Lewandowski 

7. Jacek Mazurowski 
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8. Agata Mikołajczak 

9. Mirosław Napieracz 

10. Angelika Obielak 

11. Mateusz Obielak 

12. Marcin Pech 

13. Tomasz Pluciński 

14. Małgorzata Wachowiak 

15. Leszek Włodkowski-Moszej 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna w dniu 18 września 2024 r. zostały zgłoszone trzy wnioski  

o przeprowadzenie kontroli przez Komisję Rewizyjną. Tematy zaproponowanych kontroli nie są 

ujęte w planie pracy komisji. Zgodnie z § 82 ust. 1 Statutu Gminy Dębno Rada może podjąć 

decyzję w sprawie przeprowadzenia kontroli nie objętej planem, zatwierdzonym przez Radę. 

Komisja Rewizyjna wykonuje inne zadania kontrolne na zlecenie Rady w zakresie  

i w formach wskazanym w uchwałach Rady. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Miejskiej Dębna oraz komisji na 2024 r. nie jest ujęty w 

dzisiejszym porządku obrad. Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego 

projektu uchwały - jako punkt 18. 

Zapytał – czy są pytania, uwagi do proponowanego wniosku? 

 

Radny Grzegorz Kulbicki zapytał o zasadność tych trzech wniosków. Rozumiem te dwa, 

natomiast chciałbym zapytać wnioskodawców o zasadność kontroli w Ośrodku Sportu i Rekreacji. 

Jaka jest zasadność badania przez Komisję Rewizyjną kontroli łodzi? Nie rozumiem, jeśli 

wnioskodawca mógłby powiedzieć, czego to ma dotyczyć, jaki jest sens kontroli wykorzystania 

łodzi? Więc jeśli mógłbym prosić o wytłumaczenie, chciałbym wiedzieć, czy to przyjmować.  

 

Radny Mirosław Napieracz poinformował, że wniosek złożył na podstawie odpowiedzi, jaką 

otrzymał na swoje zapytania. Dotyczyło to silnika, który był zakupiony w ramach projektu, który 

jeszcze się nie zakończył. Odpowiedź była taka, że OSiR przeprowadza kontrole własnym 

sumptem. Ja zadzwoniłem do Yamahy, sprawdziłem, dowiedziałem się, jak to wygląda, jak to 

powinno być przeprowadzone i dlatego właśnie złożyłem taki wniosek. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki odniósł się do wypowiedzi radnego - rozumiem, że ta łódź nie działa, 

niewłaściwie została wykonana ta naprawa, dlatego wymagana jest kontrola. Właściwie wszystko 

działa, jest sprawne i zrobili to pracownicy własnym sumptem. To nie widzę absolutnie potrzeby, 

żeby dodatkowo dokonywać kontroli. To równie dobrze dokonajmy kontroli tych wszystkich 

zadań, które zrobili pracownicy OSiR, zakupione materiały. Oni sami to zrobili, nie wynajmowali 

profesjonalnych firm, zaoszczędzili tak naprawdę pieniądze, więc nie widzę tutaj sensu badania 

przez Komisję Rewizyjną czegoś, co zrobili pracownicy własnym sumptem. 

 

Więcej uwag nie było.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że wprowadzenie do 

porządku sesji dodatkowego projektu uchwały należy przegłosować. 

Głosowano wniosek w sprawie 

Przedstawienie porządku obrad - wprowadzenie do porządku obrad sesji Rady Miejskiej Dębna 

dodatkowego projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy 

Rady Miejskiej Dębna oraz komisji na 2024 r. - jako punkt 18 (nastąpi przesunięcie numeracji 

punktów) 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Damian Jankowski, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata 

Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz 

Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (3) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Łukasz Lewandowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Dodatkowy projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski przedstawił porządek sesji – po 

zmianach: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 a) otwarcie sesji Rady Miejskiej, 

 b) stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z przebiegu IV sesji Rady Miejskiej Dębna. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

7. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, wniosków  

i zapytań. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2024-2032. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Gminnym 

w Dębnie. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Dębno  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz 

osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy dzierżawy 

przez okres 3 lat. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie scalenia i podziału nieruchomości położonych w obrębie 

geodezyjnym 0002 m. Dębno w rejonie ulicy Migdałowej w Dębnie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej Dębna. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej Dębna, 

ustalenia zakresu jej działania i określenia składu osobowego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

Punkt wprowadzony do porządku sesji: 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady 

Miejskiej Dębna oraz komisji na 2024 r. 

19. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał, czy są pytania, wnioski do 

przedstawionego porządku sesji? 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował, że w związku z tym, że do Komisji Statutowej na 

komisjach nie zgłosił się nikt, a zatem tutaj wnioskowałbym o zdjęcie z dzisiejszego porządku 

obrad tego punktu dotyczącego Komisji Statutowej, przekierowanie tego punktu pod obrady 

Komisji Oświaty i Spraw Publicznych, tak aby komisja wypracowała cele, założenia, wnioski do 

powołania tej komisji, bo na chwilę obecną komisja nie ma tak naprawdę ani podstaw, nie ma 

żadnych określonych celów i zasad. Mało tego, na wspólnym posiedzeniu komisji nikt się nie 

zgłosił do bycia w tej komisji. W związku z tym podejmowanie dzisiaj uchwały bez żadnych 

członków, bez żadnych określonych celów, jakim zadaniem miałaby służyć ta Komisja Statutowa 

wydaje mi się bezzasadne. W związku z tym proszę o usunięcie, wnoszę o usunięcie tego punktu 

z porządku obrad. Przekierowanie do Komisji Oświaty i Spraw Publicznych, tak żeby ona 

wypracowała cele, założenia ewentualnie zgłoszonych chętnych radnych. I wtedy taki projekt 

uchwały już skompletowany, że tak powiem chętnymi do pracy i wiedzącymi, co mają 

wykonywać, podjęliby to działanie. Wnoszę o wycofanie tego z porządku obrad. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował – z tego, co uzgodniliśmy na komisji, 

przedstawiliśmy mniej więcej założenia i jakby formę tego, że chcielibyśmy zmienić statut. Nawet 

sama to, że z jednej strony podnosimy rękę i z drugiej strony głosujemy, czyli mówimy o takich 

zapisach, które czasami są trochę archaiczne. Uzgodniliśmy to też na komisji, że Państwo się 

zastanowią nad tym i wtedy na sesji zgłosimy. Tak więc nie wydaje mi się, że jest to jakiś problem. 

Wystarczy tylko tak naprawdę zgłosić swój akces i dopiszemy do uchwały i temat zamkniemy. 

Rozpoczynamy pracę i nie odkładamy tego na następny miesiąc. 

 

Innych uwag nie było. 
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Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek Radnego Grzegorza Kulbickiego o zdjęcie z porządku sesji punktu 16 tj. Podjęcie 

uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej Dębna, ustalenia 

zakresu jej działania i określenia składu osobowego (nastąpi zmiana numeracji punktów) 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski 

PRZECIW (9) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Angelika 

Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Mirosław Napieracz (problem techniczny) 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Włodkowski-Moszej 

Radny Mirosław Napieracz nie głosował – problem techniczny.  

 

Wniosek nie został wprowadzony.  

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku obrad ze zmianą 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata 

Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Porządek obrad ze zmianą został przyjęty przez Radę.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

3. Przyjęcie protokołu z przebiegu IV sesji Rady Miejskiej Dębna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że protokół  

z przebiegu IV sesji z dnia 28 sierpnia 2024 r. został sporządzony i wyłożony  

w Biurze Rady do wglądu. Jest dostępny również w systemie e-Sesja. Do protokołu z przebiegu 

sesji uwag nie wniesiono. Stwierdził, że protokół został przyjęty.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że informacja jest 

za okres od 27.08.2024 r. do 22.09.2024 r. Informacja jest zamieszczona w systemie 

informatycznym eSesja.  

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Radną Angelikę Obielak 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie informacji. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Angelika Obielak poinformowała, że Komisja 

Rewizyjna we wrześniu nie przeprowadziła żadnej kontroli. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Burmistrza Dębna  

o przedstawienie informacji.  

Informacja jest za okres od 26.08.2024 r. do 20.09.2024 r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski omówił sprawozdanie w najważniejszych kwestiach.  

Poinformował, że odnośnie powodzi udało nam się skontaktować w niedzielę wieczorem  

z Wiceburmistrzem Głuchołaz i całą akcję już później prowadziło z naszej strony, można by było 

powiedzieć i przy pomocy naszych jednostek dwóch radnych. Tutaj ogromne podziękowania dla 

Pana Mateusza Obielaka i dla Pana Marcina Pecha, oczywiście wszyscy zaangażowani, chylę 

czoła, bo jesteśmy w kontakcie też, jeżeli chodzi o to, jak to tam wygląda, czyli mówimy, że siły  

i środki wszystkie zostały przerzucone w miejsca dzisiaj najbardziej newralgiczne. Był transport 

darów, które tak samo i mieszkańcy przynosili do ośrodka i do budynku przy ulicy Kościuszki 15. 

Tutaj też ogromne podziękowania Pani Wiktorii za to, żeby można było bliżej gdzieś podrzucić te 

dary, to też udostępniła swój lokal. Jak Państwo wiedzą ogromna potrzeba, jeżeli chodzi o powódź,  

O ile na bieżąco też potrzebna była woda i dostęp do prądu, to dzisiaj już mówimy o materiałach 

chemicznych, które będą pomagały w sprzątaniu. Dzisiaj też chyba pojechał ostatni nasz transport 

i te wszystkie rzeczy zostały spakowane. Jeżeli chodzi o organizację pozarządową, która nas 

wsparła, to mówimy tutaj o Północnej Izbie Gospodarczej. Udzielone zostało dla nas konto. Konto 

zostanie przedstawione i rozliczone. Jest bardzo duża grupa ludzi, która pomagała, należą się im 

podziękowania. 

 

a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał o spotkanie w Starostwie Powiatowym - dotyczące szpitali 

powiatowych. Co na tym spotkaniu było omawiane, jakie zmiany ewentualnie czekają nasz szpital 
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w Dębnie w wyniku planowanej reformy? Co dla naszego szpitala by oznaczało wprowadzenie 

odwróconej piramidy świadczeń i nowych limitów wykonywania świadczeń? 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował – w tym okresie to tak jak było  

w sprawozdaniu mieliśmy spotkanie. Pierwsze dotyczyło przekazania pieniędzy, później mieliśmy 

spotkanie, Starosta zorganizował z firmą Formedis, czyli zmian przepisów, które pojawiają się na 

bieżąco i co z nimi miałoby być związane. Jestem w kontakcie z Panią Prezes. Pani Prezes też 

jeździ na spotkania i ministerialnie nie ma jasnych jeszcze wytycznych. Mówi się niestety o tym, 

że jeżeli nie będzie tych 400 urodzeń, to może się okazać, że oddział położniczo-ginekologiczny 

nie będzie dostawał dofinansowania. Jednak znowu pojawia się furtka dodatkowa, czyli jeżeli nie 

będzie dalej niż 40 kilometrów, to może się okazać, że ta furtka jednak będzie, czyli pełnych 

wytycznych jeszcze nie mamy. Tak jak wspomniałem na poprzedniej też sesji, my rozmawialiśmy 

i z Dyrektorem NFZ-u i na takim samym stanowisku, oni też ministerialnie jeszcze nie widzą tych 

wszystkich rzeczy, które by były związane bezpośrednio ze zmianami, które zostały 

zaproponowane w tym rozporządzeniu. A jeżeli chodzi o nasze świadczenia, to realizujemy te 

zadania na takim etapie, na jakim jesteśmy i Pani Prezes przygotowuje też swoje plany co do 

funkcjonowania.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował, że w informacji Wydziału Finansowego jest informacja 

o tym, że są wstępnie zaplanowane dochody bieżące w wysokości 138 milionów złotych. Czy coś 

wiemy o dochodach ewentualnych majątkowych? Albo ewentualnie, czy ta kwota wynika już po 

uwzględnieniu tych zmian legislacyjnych, które są ze względu na zmianę finansowania struktury 

samorządu. Czy gdzieś tam wstępnie są też już wyszacowane może dochody majątkowe? Strona 

bieżąca wygląda fajnie, ale teraz pytanie, czy ona została też pomniejszona o subwencje 

ewentualne i dotacje? To by nas bardzo ciekawiło, to przy planowaniu budżetu. 

Zapytał o FEPS-y (Fundusz Europejski Pomorza Zachodniego) - jaki jest etap tych wniosków, 

które składaliśmy, jak jest ze strategią? Jak jest z Funduszami Unijnymi dla Pomorza Zachodniego. 

Te cztery wnioski, które składaliśmy przypomnę - Tężnia, Cypel, ścieżka Dębno-Smolnica oraz 

czwarte termomodernizacja urzędu i też było spotkanie z seniorami. Pamiętam rozpoczęliśmy ten 

projekt dotyczący dowozów seniorów na terenie całego obszaru Partnerstwa Lidera Pojezierzy. 

Czy mogę zyskać informację. Chciałbym zapytać, co się stało ze skateparkiem|? Z zamówień 

publicznych został usunięty z tego roku, czyli rozumiem, że nie staramy się w tym roku o żadne 

źródło dofinansowania, nie szukamy możliwości sfinansowania tego zadania. Na jakim etapie jest 

dokumentacja techniczna w ogóle skateparku? Czy coś się zmieniło przez ostatnie miesiące? Tu 

młodzież bardzo mocno dopytuje o ten skatepark. A tu widzę, że w planie zamówień publicznych 

zostało to usunięte z tego roku, więc pytanie jest młodzieży, czy w ogóle będzie w przyszłości?  

Co z drugim rondem? Pierwsze postępowanie nie wyszło. Nie widzę w planie zamówień ani tutaj 

w ogłoszonych postępowaniach, żebyśmy się szykowali do drugiego przetargu. Pierwszy nie 

wyszedł, trzeba się starać. Ludzie czekają na to od 20 lat. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra odniosła się do zapytania Radnego - jeżeli chodzi o wstępny 

szacunek dochodów, to został rzeczywiście uwzględniony nowy stan prawny, czyli dochody takie, 

jak wyszacowało nam ministerstwo wstępnie według nowej ustawy o dochodach, która jeszcze nie 

jest uchwalona, ale ma obowiązywać od 1 stycznia 2025 roku. Wskutek na dochodach bieżących 

z reformy wynikający to, jeżeli porównamy rok 2024 do roku 2025, to jest 10 milionów. Na pewno 
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Państwo to wiecie, bo to są dane powszechnie dostępne. Natomiast gdyby porównywać starą 

ustawę i wyliczyć dochody na 2025 rok i nową ustawę, tutaj już skutek jest mniejszy, bo to jest 

jakieś 3-3,5 miliona dla naszej gminy. Jeżeli chodzi o dochody majątkowe, to na ten moment mamy 

tylko wskazane te, które są powiązane ściśle z pozyskanymi środkami na zadania inwestycyjne. 

Jeszcze pozostałych dochodów majątkowych typu sprzedaż gruntów i tym podobne nie 

dokonywaliśmy. Na razie część bieżąca budżetu musimy zobaczyć, jak się zepniemy i oczywiście 

będziemy oczekiwali na zawiadomienia od wojewody w zakresie dotacji. One przychodzą dopiero 

w drugiej połowie października, także ta kwota na pewno jeszcze będzie ewaluowała.  

 

Kierownik Wydziału PiR Izabela Kubiak-Mazepa odniosła się do zapytania o FEPS-y. 

Wszystkie projekty, tak jak mówiłam wcześniej na spotkaniach zostały złożone do strategii. 

Jednakże wiele samorządów uzupełnia i poprawia swoją dokumentację, więc na dzień dzisiejszy 

dokument jeszcze nie został zatwierdzony przez Pana Marszałka Województwa 

Zachodniopomorskiego. Jeśli chodzi o projekt senioralny, to odbyło się spotkanie  

z seniorami. Rozmawialiśmy na temat ich potrzeb, uwzględniliśmy te potrzeby. Podzieliliśmy ten 

projekt na jak gdyby dwa, to znaczy dla aktywnych i nieaktywnych seniorów. Nasza propozycja 

została złożona do Lidera Pojezierzy. W dniu 1 października mamy spotkanie zespołu roboczego, 

na którym to zespole, mam nadzieję, że wszystkie te zadania zostaną omówione i podejrzewam, że 

już zostanie nam przedstawiony terminarz, w którym to dokumentacja strategii zostanie 

zaakceptowana i przyjęta. I wówczas będziemy mogli aplikować i wnioskować o te zadania lub 

inne, w zależności od tego, jak partnerzy się odniosą do tych projektów senioralnych. Wówczas 

zobaczymy, czy to nastąpi w tym roku, czy może w przyszłym. Trudno mi na ten temat coś 

powiedzieć w tej chwili. Odnośnie dowozów - na dzień dzisiejszy żadnych dowozów nie. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że jeżeli chodzi o składanie wniosków 

i możliwość realizacji tych zadań, które byśmy chcieli robić razem z KPO, to albo planujemy, bądź 

też analizujemy złożenie wniosków. Zacznę może po kolei, czyli reforma planowania 

przestrzennego to jest zadanie - A1.3.1; dofinansowanie żłobków i klubów dziecięcych - A.4.2.1; 

wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej w budynkach mieszkalnych, część 

dotycząca budynków wielorodzinnych - B1.1.2; efektywność energetyczna obiektów lokalnej 

aktywności społecznej - B1.1.4; zielona transformacja miast - B3.4.1; e-kompetencje, czyli 

mówimy o C2.1.3; inwestycje w źródła ciepła - B1.1.1, wymiana źródeł ciepła i poprawa 

efektywności energetycznej szkół B1.1.3, gospodarka wodna na obszarach wiejskich i gospodarka 

wodna ściekowa na terenach wiejskich. 

Jeżeli chodzi na przykład o audyty, bo żebym mógł złożyć wniosek, ja potrzebuję audyt i niestety 

na takich dokumentów nie posiadam, czyli w trybie pilnym byśmy powiedzieli, żebyśmy mogli 

złożyć czy na szkoły, czy gdziekolwiek po prostu analizujemy i robimy to tak, żeby te audyty były 

gotowe. Z perspektywy zielonego założenia naszego rządu czy też KPO jest tak, że trzeba wykazać 

te 30% oszczędności, które by nam się miały gdzieś wykazać pozyskując pieniądze. Co oznacza, 

że po prostu musimy też mieć to udokumentowane i próbujemy to jak najszybciej ugryźć, żeby 

można było ten temat zamknąć. Co do ronda - generalnie po ogłoszeniu, gdzie nie zgłosił się żaden 

wykonawca rozmawialiśmy też z BGK odnośnie dalszej części i procedowania i w tym wypadku 

musimy zmienić zakres bądź też umowa i zakres i będziemy procedować to dalej.  

I najprawdopodobniej pójdziemy też w kierunku, że jeżeli byśmy zmienili zakres, to wolałbym 

chyba od formuły takiej, że w pierwszej kolejności zrobić projekt, co nam gwarantuje kwotę niższą, 
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bo wiadomo, że PFU jest na tyle problematyczne, że generuje ogromne pieniądze,  

a w drugiej części po prostu wtedy też dalej z BGK-em uzgadniać dalsze czynności.  

Odnośnie skateparku – jeżeli dobrze pamiętam w poniedziałek mamy spotkanie, jeżeli chodzi  

o skatepark. W pierwszej kolejności było wskazane tutaj miejsce na Szkole Podstawowej nr 1. 

Problem się pojawił przede wszystkim z tym, że są tam sieci i tego też nie możemy zabudować. 

Zostało wskazane miejsce i będziemy dyskutować z projektantem przy jeziorze Lipowo tam, gdzie 

jest plac zabaw. I projektant też chce zobaczyć na miejscu, jakby to wyglądało i co można by było 

zrobić. Myślę, że więcej informacji będziemy mieli w poniedziałek. 

 

Więcej pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

7. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odczytał pismo Rady Gminy 

Kłodzko z dn. 17.09.2024 r. o pilne wsparcie finansowe i materialne w obliczu klęski żywiołowej 

– powodzi.  

Szanowni Państwo, w obliczu klęski żywiołowej powodzi, która dotknęła gminę Kłodzko, zwracam 

się do Państwa o pilne wsparcie finansowe i materialne. Gmina Kłodzko to jedna  

z największych gmin w Polsce, 35 miejscowości. Trzy z nich to jest Ołdrzychowice Kłodzkie, 

Żelazno oraz Krosnowice zostały najbardziej dotknięte przez powódź. Sytuacja jest dramatyczna. 

Skutki tej katastrofy są poważne i wymagają natychmiastowej reakcji. Fala powodziowa, która 

przeszła przez naszą gminę spowodowała całkowity brak dostępu do podstawowych potrzeb 

mieszkańców, zniszczenia budynków mieszkalnych oraz olbrzymie straty w infrastrukturze 

drogowej, sanitarnej i wodociągowej. Państwa pomoc przyczyni się do szybkiej odbudowy terenów 

Gminy Kłodzko zniszczonych przez powódź. Zapewniam, że wszelkie darowizny zostaną 

wykorzystane zgodnie z potrzebami lokalnej społeczności. W przypadku pomyślnego rozważenia 

mojej prośby poniżej podaję numer konta bankowego oraz tytuł niezbędny przy zleceniu przelewu:  

49 9523 0001 0000 2264 2000 0203. Jako tytuł wpłaty: „Darowizny na rzecz usuwania klęski 

żywiołowej powodzi. Pomoc powodzianom”. Serdecznie dziękuję za wsparcie. Z poważaniem. 

Pismo stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Radny Mateusz Obielak odniósł się do odczytanego pisma - chciałbym tylko powiedzieć, że 

dostaliśmy z Panem Marcinem Pechem upoważnienie do koordynacji całej tej akcji powodziowej 

i skupiliśmy się głównie na miejscowości Głuchołazy, bo z tą miejscowością złapaliśmy jako 

pierwszy kontakt przez mieszkankę Dębna, która ma rodzinę w Głuchołazach. Skontaktowała nas 

z Zastępcą Burmistrza w Głuchołazach. Te potrzeby były tam ogromne. Dzisiaj pojechała ostatnia 

ciężarówka z darami z hali z jedynki, właśnie również do Lądka Zdroju. 

W Głuchołazach już te potrzeby zostały zaspokojone. Po rozmowie z Panią Dyrektor Małgorzatą 

Matkowską, Szkoła Podstawowa nr 3 organizuje festyn i również prosili o kontakt do Głuchołaz. 

Tak z reguły jest, że na przykład Gorzów pomaga dla Lądka Zdrój, Warszawa dla Kłodzka. Gmina 

Głuchołazy jest podobna do gminy Dębno, również 13 tysięcy mieszkańców w samych 

Głuchołazach, wioski okoliczne, więc tam mamy kontakt. Staramy się, żeby ta pomoc była jak 

najbardziej skuteczna, żeby wozić tam nie rzeczy przypadkowe, tylko to, co akurat faktycznie 

potrzebują w danym momencie. Tutaj mogę mieszkańcom zagwarantować, że te wszystkie dary 

trafiły bezpośrednio do mieszkańców, zostały rozwiezione małymi busami na początku po 
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wioskach zamkniętych, następnie przerzucone na jeepy, przywiezione w tereny górskie, więc tak 

wyglądała ta akcja, ale myślę, że na podsumowanie jeszcze przyjdzie czas.  

Radny złożył dwa zapytania na piśmie. 

Pierwsze zapytanie - ile gmina Dębno posiada miejsc noclegowych i jakiego typu są to lokale? Kto 

je aktualnie zajmuje, od kiedy, na jakiej podstawie i za jaką odpłatnością? 

Drugie zapytanie - w związku ze złożeniem przez OSP Dębno wniosku do budżetu na 2024 rok, 

proszę o wykaz wyjazdów na zdarzenia przez wyżej wymienioną jednostkę w latach 2017-2024. 

Proszę o zestawienie jakiego typu to były wyjazdy. Czy OSP Dębno posiada drużynę 

młodzieżową? Ile pieniędzy z budżetu gminy w latach 2018-2024 trafiło do stowarzyszenia OSP 

Dębno oraz na co były wydatkowane? 

Zapytanie na piśmie stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Dyrektor OSiRu Stanisław Lenkiewicz poinformował - w tej chwili dysponujemy sześcioma 

pokojami po trzy osoby. W przypadku sytuacji awaryjnych, tak jak to miało miejsce w przypadku 

uchodźców z Ukrainy, przyjęliśmy wtedy około stu osób. Z tym, że kwaterowani byli we 

wszystkich szatniach, w pomieszczeniach tego typu. Normalne, takie hotelowe to jest sześć pokoi 

po trzy osoby. W tej chwili wszystkie pokoje są zajęte. W czterech pokojach mieszkają uchodźcy 

w dalszym ciągu, a dwa pokoje są udostępnione MKS Dębno w ramach współpracy. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki odniósł się do odczytanego pisma przez Przewodniczącego Rady - jako 

grupa radnych chcielibyśmy złożyć wniosek w związku z pismem Rady Gminy Kłodzko z dnia 17 

września bieżącego roku skierowanego do Rady Gminy Dębno, a dotyczącego pomocy finansowej 

dla tejże gminy, która ucierpiała wskutek powodzi. Zwracamy się z wnioskiem o przygotowanie 

na najbliższą sesję lub zwołanie dodatkowej sesji nadzwyczajnej i podjęcie uchwały finansowej  

i dotacyjnej dla tej jednostki samorządu terytorialnego. W związku z tym, że posługiwaliśmy się 

analogicznie jak sytuacja miała kilka lat temu w Mieszkowicach, gdzie był pożar i dokładaliśmy 

się dla tej JST w wysokości 20 tysięcy złotych, no to tu wstępnie wnioskujemy o kwotę 20 tysięcy 

złotych. Ale oczywiście polecamy rozważeniu możliwości budżetowych gminy, jeśli byłaby to 

oczywiście kwota możliwa większa. Chociaż uważamy, że jeśli każdy gdzieś tam w szerokim 

zakresie przyczyniłby się do takiego, małe gminy mniej, te duże, wielkie wiemy, jak Warszawa 

mogą sobie pozwolić na więcej, ale chcielibyśmy tutaj taki wniosek złożyć i prosimy  

o przegłosowanie.  

Radny złożył na piśmie odczytany wniosek grupy radnych - Radnego Grzegorza Kulbickiego, 

Radnego Tomasza Kulbickiego, Radnego Marcina Krzysiaka, Radnego Łukasza 

Lewandowskiego, Radnego Leszka Włodkowskiego-Moszej.  

Wniosek stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Radny Tomasz Kulbicki poruszył sprawę mieszkańców wspólnoty Jana Pawła 21-19 - po 

pierwsze został usunięty znak, nie został usunięty pałąk, więc bardzo by prosili, żeby go usunąć  

i drugie tutaj do wydziału, aby zwrócić uwagę, że tam część pasa tego zieleni właśnie przy tych 

garażach należy tak naprawdę do gminy Dębno. Do tej pory gospodarz tego terenu sam ogarniał 

to, ale ze względu na swój wiek prosi o to, żeby tam gmina, w szczególności w tych czasach, gdzie 

teraz bardzo dużo będzie opadów tych liści, żeby kogoś tam skierować i raz na jakiś czas, żeby 

ktoś tam po prostu ten kawałek uprzątnął, bo jego siły już na to nie pozwalają. 
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Radny Grzegorz Kulbicki odniósł się do kwestii ścieżki Duszatyń-Krawczyk. Widzę, że trwają 

prace na drodze wojewódzkiej 127 Dębno-Smolnica. No i tam został ten kawałek, odcinek, jakby 

można było zlecić też ten fragment od przejścia droga wojewódzka 127 w kierunku firmy Pana J. 

Akacje już mocno weszły w tę drogę. Może być, że za jakiś rok to już będzie w połowie ta ścieżka 

zarośnięta całkowicie. To ten odcinek, tam nie zostało wiele, może jakieś 200 metrów, zaraz za 

przejściem po lewej stronie, jak już przechodzimy na lewą stronę drogi wojewódzkiej na Smolnicę, 

do firmy, do której się skręca. To ona rzeczywiście jest mocno zarośnięta i kawałek za tą. Póki są 

jeszcze krzaki można to zrobić bez żadnego problemu, to jest fajnie. No potem wiadomo, jak się 

zwiększą objętości drzew, będziemy musieli prosić o zgody na wycinkę, a po co to robić, więc 

jakby można było tam również zainterweniować. 

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej poinformował - miałem przyjemność wczoraj spotkać się  

z mieszkańcami Dębna przy Intermarche, w sumie na tym łączniku, których znam, po prostu 

poprosili mnie, żebym odwiedził ich. I tam jest taka kwestia następująca, chodzi o poprawę 

bezpieczeństwa dla naszych dzieci i uczniów. Tam jest takie miejsce, jak jest ten wybudowany 

przez nas nowy łącznik pomiędzy Intermarche, a osiedlem Waryńskiego i ulicą Waryńskiego. 

Obok jest szkoła „Mała Trójka” i tam jest przedłużenie Jana Pawła II i na tym, jak gdyby łączniku, 

gdzie mamy ulicę Waryńskiego, ten łącznik i to przedłużenie Jana Pawła II bardzo często tam jest 

blokada. Tam nie ma możliwości przejazdu, ale to jest całkowicie zablokowane też przez parkujące 

samochody. Rodzice zgłaszali mi taką sytuację, że te dzieci, które idą do szkoły, one po prostu 

zwyczajnie często wybiegają, bo po prostu nie widzą, można ich po prostu nie zauważyć, jak 

przebiegają przez tą drogę. Prosiłbym ewentualnie o rozwiązanie tego problemu. Może jakieś pasy, 

czy jakiś inny sposób wyszczególnienia tego, żeby po pierwsze nie parkowały w tym miejscu 

samochody, a po drugie, dzięki temu te dzieci, które idą do szkoły, bo jednak to jest duża ilość tych 

dzieci, mogły po prostu bezpiecznie przekraczać tą jezdnię. Tam naprawdę sporo tych dzieci 

przechodzi i naprawdę ich nie widać, jak takie dziecko wychodzi za samochodu. 

 

Radny Mateusz Obielak poinformował - jak wspomniałem wcześniej, jesteśmy w stałym 

kontakcie z gminą Głuchołazy i zostało to docenione, że byliśmy jako pierwsi tak naprawdę w tych 

Głuchołazach. Jeszcze jak nikogo nie było, Warszawa, Gorzów, organizowali się na środek 

tygodnia, na koniec tygodnia. Nasze produkty były potrzebne tak naprawdę te, które zawieźliśmy 

jako pierwsze; były puste magazyny. Ważną kwestią jest to, żeby pomagać celowo, dobrze  

i przemyślanie. Mam taką prośbę odnośnie tego wniosku Pana Grzegorza Kulbickiego i grupy 

radnych, abyśmy na komisji zaczekali, bo teraz tak naprawdę odbywa się tam w Głuchołazach, czy 

w Kłodzku, czy w Lądku Zdroju, w tych wszystkich miejscowościach odbywa się szacowanie strat 

oraz sprzątanie po powodzi. Nikt tak naprawdę jeszcze nie wie, co i ile będzie kosztowało. My 

wczoraj z Panią Matkowską skontaktowaliśmy się ze Szkołą Podstawową nr 1 w Głuchołazach  

i moja propozycja jest taka, żebyśmy zaczekali do kolejnej komisji. Przemyśleli to, zobaczyli jakie 

są potrzeby, gdzie są te potrzeby i żeby te pieniądze faktycznie przekazać, nie robić tego pochopnie, 

żeby te pieniądze nie zginęły w eterze, tylko faktycznie celowo jakiejś organizacji czy gminie 

pomogły. Jak już rząd przedstawi swoją koncepcję na odbudowę tych terenów powodziowych oraz 

jak będziemy po prostu mieli więcej danych, wtedy te pieniądze, ja też na to oczywiście rękę 

podniosę, ale żebyśmy na kolejnej komisji to przemyśleli i też jaka gmina te pieniądze miałaby 

otrzymać. My tutaj współpracowaliśmy z Głuchołazami. Tak naprawdę ta sytuacja u nich jest 

tragiczna, więc myślę, że to jest dobry kierunek, żeby pomagać. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że możemy 

zaprotokołować - przedyskutowanie kierunku przekazania środków na kolejnej komisji i podjęcie 

decyzji co do wysokości ich przekazania. Czy zgadza się Pan radny, czy potwierdza Pan? 

 

Radny Mateusz Obielak - tak. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - celowo nie przygotowywaliśmy tu żadnego projektu 

uchwały, ani zmiany uchwały budżetowej. To jest wniosek, który jakby jest komplementarny, żeby 

na następną sesję, może nie na nadzwyczajną, ale na następną sesję właśnie rzeczywiście 

przygotować projekt uchwały budżetowej dotacyjnej z jednoczesnym rozeznaniem sytuacji, jaka 

jest tam potrzebna. Może nam wskażą jakieś przedszkole, jakiś żłobek, może jakąś szkołę 

będziemy mieli wtedy wycelowane. Dlatego jakby my nie chcieliśmy określać, żeby tylko się tym 

zająć. Myślę, że do następnej sesji jest czas na to, żeby rzeczywiście rozeznać, co tam jest 

potrzebne, albo w jakimś punkcie, może byśmy współpracę partnerską też przy okazji nawiązali. 

Może jest jakiś fajny żłobek, przedszkole, nie mam kompletnie pojęcia, dlatego złożyliśmy tylko 

wniosek ogólny do tego, żeby przygotować i w międzyczasie jakby już rozeznać sytuację i wtedy 

żebyśmy na komisję i na sesje mieć po prostu projekt uchwały dotacyjnej i budżetowej, a nie tylko 

po raz kolejny się zastanawiali, bo mija kolejny miesiąc. Celowo nie narzucaliśmy, tylko po prostu 

tak ogólnie, że chcielibyśmy w taki sposób jako całe społeczeństwo i taka jest nasza propozycja.  

 

Radny Mateusz Obielak odniósł się do wypowiedzi Radnego - Panie Grzegorzu mnie tylko tutaj 

zmyliła ta sesja nadzwyczajna i taki jakby przyśpieszony tryb. Teraz już pośpiech nie jest 

potrzebny, pośpiech był potrzebny przy układaniu wałów. Teraz już jest sprzątanie. Komisja, 

kolejna sesja i wtedy jakąś instytucję znajdziemy bezpośrednio. Będziemy wiedzieli, gdzie te 

pieniądze bezpośrednio idą. Myślę, że to jest najlepsze rozwiązanie i tak zróbmy po prostu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że można 

przegłosować pierwszy wniosek złożony przez Grzegorza Kulbickiego. 

 

Radny Marcin Krzysiak poruszył temat zamkniętej kładki na jeziorze naszym Lipowo - jaki tam 

jest plan działania, czy są jakieś kroki teraz podejmowane, czy planujemy uzyskać nowe 

pozwolenie na budowę? Z tego, co się orientuję, to ten stary pomost powstał już w latach takich, 

że pewnie to było budowane na trochę innych zasadach, bardziej wyluzowanych urzędowo. Czy 

będziemy planowali pozyskać jakieś środki zewnętrzne? czy zastanawiał się Pan nad tym, jak tą 

kładkę przywrócić do ruchu? 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do poruszonej sprawy przez Radnego -  

jeżelibyśmy mieli przyjrzeć się temu zadaniu, to tak, chyba bodajże w 2012 bądź 2013 roku była 

taka gruntowna modernizacja tego. Chyba w 2020 też było remontowane. Z tego, co się orientuję, 

gdzieś należałoby w tak zwanym międzyczasie jeszcze pouzupełniać i zrobić to na bieżąco. Nie 

chciałbym pokazywać zdjęć, bo uważam, że po prostu wygląda to mało profesjonalnie i należałoby 

zrobić to w całości. W pierwszej kolejności zabezpieczyliśmy i zlecieliśmy to dla PUK-u, żeby po 

prostu doprowadzić do ładu. Moje założenie jest takie, że w którymś momencie na pewno 

chciałbym, żeby zrobić w całości ten most i zmodernizować go. Tylko, że dzisiaj należy przede 
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wszystkim doprowadzić to do ładu, a myślę, że w następnym etapie będziemy rozmawiać też  

z Państwem co do tego, żeby może zrobić to w całości. Ale przede wszystkim należy zabezpieczyć 

to w dniu dzisiejszym. 

  

Więcej spraw różnych, interpelacji i zapytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że teraz zostanie 

przegłosowany wniosek grupy radnych. 

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych - Wniosek grupy Radnych (Radnego Grzegorza 

Kulbickiego, Radnego Tomasza Kulbickiego, Radnego Marcina Krzysiaka, Radnego Łukasza 

Lewandowskiego, Radnego Leszka Włodkowskiego-Moszej) w związku z pismem Rady Gminy 

Kłodzko z dn. 17.09.2024 r. o przygotowanie na najbliższą sesję (lub zwołanie dodatkowej sesji 

nadzwyczajnej) i podjęcie uchwały finansowej i dotacyjnej dla JST - wnioskowana kwota to 20.000 

zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Angelika Obielak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada przyjęła wniosek grupy radnych. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, wniosków  

i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że na zapytania, 

interpelacje oraz wnioski złożone w dniu 28.08.2024 r. zostały udzielone odpowiedzi. 

Zapytania złożyli: Radny Grzegorz Kulbicki, Radny Mateusz Obielak, Radny Mirosław Napieracz, 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej. Interpelacje złożył Radny Grzegorz Kulbicki. Wnioski 

zostały złożone przez Radnego Grzegorza Kulbickiego, Radnego Tomasza Kulbickiego oraz przez 

Przewodniczącego Rady. Na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna w dniu 18 września 2024 r. 

zgłosiłem wraz Radnym Tomaszem Kulbickim wniosek o przeprowadzenie kontroli przez 

Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej Dębna w Ośrodku Pomocy Społecznej w Dębnie w zakresie 

terminowości wydawania decyzji i poprawności wydawania decyzji pod względem zamieszczenia 
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odpowiednich zapisów (pouczeń, klauzuli). Następnie Radny Mateusz Obielak zgłosił wniosek 

o przeprowadzenie kontroli przez Komisję Rewizyjną w zakresie remontów, utrzymania i stanu 

technicznego pomostu na jeziorze Lipowo. Kolejny wniosek o przeprowadzanie kontroli przez 

Komisję Rewizyjną zgłosił Radny Mirosław Napieracz i dotyczył przeprowadzania kontroli 

w zakresie przeprowadzonych przeglądów i prac serwisowych silnika zaburtowego marki Yamaha 

wykonanych przez pracowników Ośrodka Sportu i Rekreacji w Dębnie. Wnioski zostały 

pozytywnie zaopiniowane przez Komisje. Projekt uchwały w tej sprawie został dzisiaj 

wprowadzony do porządku sesji.  

Zapytania, interpelacje, wnioski oraz odpowiedzi są umieszczone w systemie eSesja; stanowią 

załącznik nr 9 do protokołu  

Zapytał, czy są uwagi do udzielonych odpowiedzi?  

 

Radny Mateusz Obielak odniósł się do odpowiedzi na zapytania, odnośnie dotacji 

pozyskiwanych przez jednostki, zostałem, można powiedzieć, wprowadzony w błąd z udziałem 

świadomości lub bez. W prostym przykładzie, ta tabela została przygotowana, piękna tabela  

z kwotami oraz jakby z przeznaczeniem, zostało to fajnie wszystko scalone w jedną całość. Mam 

tutaj taki przykład z Ośrodka Sportu i Rekreacji, pozyskane fundusze, jedyne przez ośrodek  

w latach 2019-2024, to jest Budżet Obywatelski, który z natury jest obywatelski. Wniosek składał 

obywatel Dębna, mieszkaniec Dębna - sprawdziłem to na swoje imię i nazwisko, więc prosiłbym 

o przygotowanie, o uzupełnienie tej tabeli o osoby wnioskujące, jeżeli nie wnioskowały o to 

jednostki. Bardzo proszę o wykreślenie tych punktów, które nie były wnioskowane przez jednostki, 

bo jest to troszkę nie w porządku. Moim zdaniem Ośrodek Sportu i Rekreacji nie ma prawa tego 

wpisać w rubryce liczby złożonych wniosków o dofinansowania zewnętrzne przez OSiR. Proszę  

o uzupełnienie tej tabeli o wnioskodawców lub wykreślenie po prostu tego i przesłania pustej 

tabeli, tak w przypadku Ośrodka Sportu i Rekreacji.  

Zapytanie zostało złożone na piśmie i stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki odniósł się do otrzymanej odpowiedzi w kwestii KPO. 

Odniósł się również do udzielonych odpowiedzi i do sesji absolutoryjnej, gdzie nie udzielono 

absolutorium tak naprawdę obecnemu burmistrzowi, nie mnie, bo udziela się absolutorium 

obecnemu burmistrzowi. Ale nie udzielono też absolutorium wszystkim pracownikom, dyrektorom 

jednostek, placówek oświatowych, kierownikom, którzy cały rok ciężko pracowali nad tym. 

Przedstawione takie absurdalne zapytania dotyczące Sarbinowa, ulicy Siewnej, Akacjowej, 

Klonowej, Migdałowej i SIMu. I na tej podstawie rzekomo wnioskowano, że nie udzielamy 

absolutorium, ponieważ tutaj nastąpiły nieprawidłowości. SIM - żadne straty. Proszę zajrzeć na te 

odpowiedzi, na pytania. Żadne straty gmina nie poniosła w związku z SIM-em. Pozyskana kwota 

3,9 milionów. 

Żadnych kwot gmina nie poniosła na wynagrodzenia, czyli gmina ani złotówki jeszcze nie wydała 

na SIM swoich własnych pieniędzy. Pozyskane 3,9 miliona, które jest do waszej dyspozycji. Proszę 

działać i pracować. Akacjowa, Klonowa, Migdałowa - rzekomo Migdałowa, straciliśmy 800 

tysięcy. Wojewoda 9 października uznał wydatki za niekwalifikowane na ulicę Migdałową.  

2 miliony dostaliśmy dofinansowania. Oczywiście, że zawsze się staramy o większe i staraliśmy  

o większe dofinansowania. Tam, gdzie się udało uzyskać więcej, jak w przypadku willi, to 

dodatkowa kwota wpłynęła. Tutaj się zawsze staraliśmy o więcej. To, że 9 października Wojewoda 

uznał, że nie zakwalifikowano tych kosztów dot. Migdałowej, no to trudno mówić o stracie, skoro 
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mieszkańcy Akacjowej, Klonowej, Migdałowej mają drogę zrobioną. Trudno to mówić, że gmina 

poniosła jakąś stratę. W 2019 roku w Sarbinowie, kiedy przyszedłem, na 136 metrów był gotowy 

przygotowany projekt drogi. Tylko przy drodze od drogi krajowej na 100 metrów, tylko pod szkołą. 

Dalej 300 metrów do drogi powiatowej w ogóle nie było brane pod uwagę. Nakazałem wydłużenie 

tego opracowania projektowego. Kiedy pojawiły się nabory, bo zarzucano, że to przed wyborami 

zrobiłem. 10 listopada ogłosił Marszałek Województwa, bo to było w ramach PROW nabory. Do 

5 stycznia były nabory. Zatem nie było innej możliwości. To nie ja wymyśliłem terminy naborów. 

Były pieniądze, ostatnia szansa na pozyskanie środków jeszcze ze starej alokacji. Dostaliśmy 

stamtąd 1.200.000 dofinansowania i droga w Sarbinowie jest zrobiona. Liczę na to, że droga od 

drogi krajowej, w prawą stronę w kierunku remizy też zostanie przez was zrobiona w tej kadencji, 

bo my to zrobiliśmy w lewą stronę. Natomiast Siewna jest najciekawsza - tutaj miesiąc czasu był 

na złożenie. Gmina nie poniosła żadnych kosztów dokumentacji. Zrobił to kierownik wydziału Pan 

Adam Trzciński. Sam opracował dokumentację. 

Nie wydaliśmy ani grosza na dokumentację. Miał miesiąc na przygotowanie wszystkich zezwoleń. 

Zrobił to w miesiąc. Złożył. Co na koniec usłyszeliśmy, że jest źle zrobione, bo powinno być tam 

jeszcze wodociąg wymieniony. Teraz najciekawsze - składam wniosek o dostęp do informacji 

publicznej, uzyskuję inną odpowiedź od Pani Wiceburmistrz. Składam to samo w formie 

interpelacji, dostaję inną odpowiedź Pana Burmistrza, bo Pan Burmistrz już naciągnął fakty, bo już 

dopisał, że ulica Siewna również się znajduje w Wieloletnim Planie Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych z 2021 roku. Sięgnąłem do tej uchwały, czy jest tam ulica Siewna? - 

nie ma. Dodano sobie w domyśle, że jeszcze byśmy zrobili ulicę Siewną. I to było podstawą krytyki 

tego, że zrobiono ulicę Siewną. Jeśli udaje się pozyskiwać środki i robić jak najwięcej, to trzeba 

jak najwięcej jeszcze wykorzystać i brać, a nie potem szukać dziury w całym i rzekomo doszukiwać 

się nieprawidłowości, jakie tam były. Zyskaliśmy ulicę Siewną, zyskaliśmy drogę w Sarbinowie, 

zyskaliśmy Akacjową, Klonową, Migdałową i 4 miliony w SIM-e. Zostawiłem wam otwarte rondo, 

otwarty przetarg, zakończony przetarg, podpisaną umowę, dlatego się nie realizuje drugie rondo, 

zostawiłem pieniądze w przygotowaniu PFU. Mieliście ogłosić przetarg i znaleźć wykonawców. 

W pierwszym przetargu nie znaleźliście, bo pomimo pytań wykonawcy nie zrealizowaliście się do 

jego zaleceń, nie wydłużyliście czasu realizacji umowy, nikt się nie zgłosił do wykonania. Proszę 

naprawdę działać. Chciałem się do tego mocno odnieść, bo zostałem tu skrytykowany nie ja, ale 

wszyscy pracownicy i wszyscy kierownicy, którzy pracowali ze mną cały rok. Bo absolutorium 

nie jest tylko dla burmistrza, ale dla wszystkich, którzy wcześniej pracowali i ja się z tym 

diametralnie nie zgadzam.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do wypowiedzi Radnego –jeżeli chodzi  

o udzielanie absolutorium i podejście rady, dobrze Pan wie, że każdy ma swoje zdanie i może je 

wyrazić. Jeżeli chodzi o informacje, to naciągane co do ulicy Siewnej nie były. Myślę, że  

w momencie, kiedy będzie dalej Pan tak interpretował niektóre rzeczy, tak samo jak to pismo, 

którego Pan nie odebrał już dwa razy, to będziemy rozmawiać też dalej. Co do Sarbinowa, czy tam 

ulicy Migdałowej, to mówimy też o tym, że nieudzielona została dotacja, bo jeżeli dobrze 

pamiętam, Pani Kierownik proszę mnie poprawić, bo tam było uznane jako droga wewnętrzna.  

A tak naprawdę, jeżelibyśmy zdążyli zrobić, to była przyznana i teraz możemy to oczywiście 

traktować jako semantykę, czyli po prostu, czy wtedy, jeżelibyśmy pamiętali o tym i wiedzieli, że 

takie jest założenie, to wtedy byśmy te pieniądze dostali czy nie dostali. Zawsze możemy zrzucić 

na Wojewodę. Jeżeli chodzi o rondo, to tak samo jak powiedziałem na ostatniej sesji, my byliśmy 
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w Generalnej Dyrekcji i to nie jest tak, że to Pan Burmistrz wpadł na pomysł i mówi, że nie. 

Powiedzieli, że generalnie jest to do wykonania i nie ma z tym żadnego problemu i w tym terminie 

można to też wykonać. Myślę, że po prostu dalej wracam do tego, że chciałbym mieć, żeby po 

stronie fachowców, czyli ludzi, którzy decydują i mówią, w którym kierunku powinniśmy pójść, 

to też tak robimy. Jeżeli chodzi o SIM myślę, że też tutaj poruszyłem to też w kwestii kampanii - 

Gmina Bytom Odrzański i bodajże Nowe Miasteczko budynki już stoją. My dalej procedujemy. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki odniósł się do wypowiedzi Burmistrza – nie zrzucam winy na 

Wojewodę, tylko tłumaczę fakty, jakie decyzje zapadły. Natomiast proszę mnie nie straszyć 

pozwami, pismami, dlatego że przedstawię Panu, w jaki sposób został przez Panią Wiceburmistrz 

podpisany wniosek o dostęp do informacji publicznej, jak i przez Pana. Jak w punkcie dotyczącym 

ulicy Siewnej dopisał Pan dodatkowe słowa i dopisał Pan ulicę Siewną, która jest niezgodna  

z uchwałą właśnie z 2021 roku o modernizacji sieci urządzeń. Nie ma tam ani mowy o ulicy 

Siewnej, dopisaliście w tym drugim wniosku. Odpowiedź pierwsza wniosek o dostęp jest inna. 

Odpowiedź Pana jest inna. Te same pytania zostały zadane. Dodaliście celowo te kwestie, żeby 

wybrnąć jakoś z tego, że ulica Siewna została źle zrobiona i proszę mnie nie straszyć żadnymi 

pozwami, żadnymi pismami. Po prostu stwierdzamy fakty. Trzeba umieć też przyjąć pewne rzeczy 

na klatę. Też to potrafię i też to trzeba umieć, a nie straszyć kogoś pozwami i pismami, które będą 

pisać w kancelarii. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do wypowiedzi Radnego - nie odniósł się 

Pan do ulicy Migdałowej, ale to wiem, że takie założenie też było. Jeżeli chodzi teraz o ulicę 

Siewną, to powiem Panu tak, generalnie, jeżeli chodzi o ścisłość dalej wracamy do tego, że  

z perspektywy czy uchwały, czy założeń, które pracujemy, czy co robimy, odpowiadają za to też 

techniczni ludzie. Czyli jeżeli ma Pan taką potrzebę, to zapraszam Pana Semenyszyna  

w odniesieniu do tego punktu, bo jeżeli chodzi o to, to z tego co ja dostałem informację, dlatego 

też pojawiła się inne, to uzupełnienie też, że w założeniach takich był cały ten kwartał. Tak samo 

jak my piszemy w uchwale, że w rejonie ulicy Zachodniej będziemy realizować to i to zadanie, to 

tak samo w tym zadaniu chodziło też o to, że będzie wymieniana sieć - i tyle. 

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej poinformował - złożyłem dwa zapytania i chciałbym się do 

nich odnieść, do odpowiedzi. Dziękuję za odpowiedź taką wyczerpującą odnośnie działań 

podjętych w zakresie Młodzieżowej Rady naszego miasta. Dziękuję też za to uzupełnienie,  

o którym Pan wspominał odnośnie tych spotkań, które się odbyły. Mam nadzieję, że będzie można 

aktywnie włączać się w te działania, bo osobiście uważam, że taka Rada Młodzieżowa, pomimo 

że było wskazywane, że nie spotkała się za często, jednak jest rodzajem takiej kuźni naszych 

aktywistów, naszych społeczników oraz ludzi, którzy w jakiś sposób dobro publiczne leży im na 

sercu. To są młodzi ludzie, którym nie zawsze wszystko dobrze w tym zakresie wyjdzie, ale myślę, 

że warto takie inicjatywy wspierać. Jeżeli chodzi o drugie zapytanie, to co tam wcześniej 

wspomniał Pan Mirosław Napieracz, odnośnie sposobu naliczania opłaty za śmieci, to bardzo 

dziękuję za odpowiedź. Dziękuję też Pani Katarzynie Kmicie, która skontaktowała się ze mną, 

porozmawiała ze mną, przygotowała tą informację, wyraziła taką otwartość, że jeżeli będę miał 

dodatkowe jakieś pytania czy uszczegółowienia do pisma, to bezpośrednio można się ze mną 

skontaktować. Także bardzo dziękuję za tą otwartość i za tą pomoc. Myślę, że niedługo przygotuję 

takie skrutynium dotyczące tej odpowiedzi, bo to jest element ważny społecznie, jeżeli chodzi  
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o nasze tutaj mieszkanie, życie. To za każdym razem jest poruszany ten temat sposobu naliczania 

opłaty i myślę, że tutaj jakiś rodzaj dyskusji czy informacji społecznie jest ważna i istotna. 

 

Prezes Zarządu PWiK w Dębnie Sławomir Semenyszyn poinformował - w kwestii ulicy 

Siewnej, jeżeli chodzi o wymianę sieci wodociągowej w tamtym rejonie, to spółka realizowała 

wymianę w ulicy Wojska Polskiego, ponieważ takim spornym odcinkiem sieci wodociągowej 300-

ki był odcinek między ulicą Choińską przez skrzyżowanie z Zachodnią do Wojska Polskiego, 

Siewna i tam jest koniec i z drugiej strony to jest Zachodnia przez skrzyżowanie z Kostrzyńską  

i koniec jest sieci wodociągowej na wysokości ulicy Jana Pawła. Spółka wymieniła wraz z gminą 

odcinek w czasie realizacji ulicy Wojska Polskiego i tamten odcinek, który był mocno zniszczony 

został wymieniony. Natomiast spółka w planie wieloletnim miała założoną wymianę pozostałych 

odcinków, czyli odcinka od Wojska Polskiego do Chojeńskiej i to było zapisane jeszcze w planie 

wieloletnim, który powstał w 2016 albo 2017 roku i miała też założoną wymianę ulicy Wojska 

Polskiego do skrzyżowania z ulicą Kostrzyńską i z drugiej strony przez Kostrzyńską do Jana Pawła. 

To są jedyne odcinki, które zostały do zrealizowania. Pozostałe odcinki są wymienione. Jest to 

sieć, która jest mega awaryjna, która jest wykonana ze stali. Ze stali w takim wykonaniu, które 

uniemożliwia normalną pracę i tam po prostu raz na jakiś czas; zresztą mamy jakby przykład  

z realizacji ulicy Siewnej, bo podczas realizacji ulicy Siewnej na samym początku tylko tej 

realizacji była tam kolejna awaria. Przy sprzedaży działki pod ten budynek użyteczności 

publicznej, pod ten budynek handlowy, spółka też zrealizowała w porozumieniu z wykonawcą 

wymianę tam kawałka odcinka pod parkingiem i to jakby pozwoliło na to, żeby tamta sieć już 

została wymieniona. Od odcinka w chodniku na wysokości ulicy Kostrzyńskiej spółka  

w poprzednich latach wybudowała sieć zasilającą ulicę w strefę przemysłową, więc jedyny 

odcinek, który jest konieczny do wymiany, bez którego wymiany te awarie będą się pojawiały co 

czas jakiś, to jest ten odcinek. Na dzień dzisiejszy oczywiście będzie można to zrobić, natomiast 

koszt będzie dużo wyższy niż ten koszt, gdybyśmy to zrobili na etapie wymiany i wykonania ulicy 

Siewnej. Dzisiaj jedyna metoda, która tam została po wykonaniu ulicy Siewnej to jest metoda bez 

wykopowa, ale ona będzie moim zdaniem dwukrotnie droższa niż ta metoda otwartym wykopem, 

którą można było zrealizować. Tak więc tak, na pewno było to założone do wymiany i takie były 

założenia spółki i takie były założenia przy realizacji poprzedniego planu wieloletniego. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski przedstawił Panią Magdalenę Daćko-Dawidowicz. 

Jest Kierownikiem Urzędu Wydziału GPiK - witamy serdecznie na pokładzie i jeżeli Państwo będą 

mieli jakiekolwiek problemy związane z zakresem wydziału, to prosiłbym kierować też do Pani 

Magdy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odniósł się do złożonego wniosku 

na poprzedniej sesji dotyczący ewentualnej potrzeby ścięcia brzozy w okolicy SP1 bądź hali 

sportowo-rehabilitacyjnej i dostałem odpowiedź od Pana Burmistrza - Odnosząc się do Pana 

wniosku w sprawie usunięcia suchej brzozy znajdującej się przy hali sportowo-rehabilitacyjnej  

w Dębnie od strony parkingu, informuję, że terenem tym zarządza Ośrodek Sportu i Rekreacji  

w Dębnie na mocy umowy zawartej z Gminą Dębno. Pismem z dnia 29 września 2023 r. 

odpowiadając na wniosek Dyrektora OSiR, Burmistrz Dębna jako właściciel nieruchomości 

wyraził zgodę na usunięcie przedmiotowego drzewa, informując jednocześnie o obowiązku 

uzyskania w tym zakresie stosownego zezwolenia Starosty Myśliborskiego i ostatnie zdanie - 
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Ośrodek Sportu i Rekreacji w Dębnie jest w trakcie składania wniosku. Bardzo bym prosił Pana 

Burmistrza bądź Pana Dyrektora OSiRu o rozszerzenie interpretacji tego ostatniego zdania  

w trakcie składania wniosku od roku. 

 

Dyrektor OSiRu Stanisław Lenkiewicz poinformował - pierwszy wniosek został złożony na 

początku czerwca. W tej chwili w wyniku różnych zajść prawdopodobnie w piątek przyjedzie 

pracownik Urzędu Powiatowego, który dokona oceny, czy ta brzoza się nadaje do wycięcia, czy 

nie. Jak przyjedzie to oceni, będziemy czekali na decyzję. Jeżeli otrzymamy decyzję pozytywną, 

zobaczymy w zależności od stanu technicznego, albo sami to drzewo wytniemy, albo po prostu 

będziemy musieli prosić jakąś specjalistyczną firmę. Czyli piątek jest dniem, w którym przyjedzie 

pracownik, który będzie weryfikował, czy ona się nadaje do wycięcia, czy nie. 

 

Więcej pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Radny Mateusz Obielak zawnioskował o 10 minut przerwy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski ogłosił – 10 minut przerwy. 

Przerwa (14:33-14:46) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna wznowił obrady po przerwie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz 

Komisji Oświaty i Spraw Publicznych w dniu 18 września 2024 roku.  Poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Pana Krzysztofa 

Lenartowicza oraz Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Pana Marcina 

Krzysiaka.    

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań nie było.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

W trakcie głosowania był problem techniczny – system pokazał 16 głosów „za”.   

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR V/30/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024, stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na 

lata 2024-2032. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz 

Komisji Oświaty i Spraw Publicznych.  Poprosił o opinię do projektu uchwały Przewodniczących 

Komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2024-2032. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę NR V/31/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dębno na lata 2024-2032, stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku 

Gminnym w Dębnie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz 

Komisji Oświaty i Spraw Publicznych.  Poprosił o opinię do projektu uchwały Przewodniczących 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Kierownik Wydziału OKiS Ewa Świderska poinformowała - występuję z wnioskiem  

o wprowadzenie autopoprawki dotyczącej wykreślenia z projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobku gminnym w Dębnie zapisu w §1 ust. 2 o następującej 

treści. Ustala się ulgę w opłacie w przypadku korzystania ze świadczeń oddziału żłobkowego przez 

dwoje lub więcej dzieci z jednej rodziny. Określona w §1 ust. 1 opłata ulega obniżeniu o 50% za 

drugie i o 75% za każde następne dziecko z danej rodziny uczęszczające do oddziału żłobkowego. 

Chodzi to głównie o to, żeby nie ograniczać wysokości dofinansowania, ponieważ na każde 

dziecko otrzymamy 1.500 zł, a w przypadku ceny jest oczywiście błędem, bo wniesienie ulgi ma 

charakter fakultatywny, ale nie jest obowiązkowe. Ponieważ nie jest obowiązkowe, wnioskuję 

właśnie o zniesienie tego zapisu. A co za tym idzie, proszę również o dostosowanie podstawy 

prawnej poprzez wykreślenie art. 59 ustawy z dnia 4 lutego 2011 roku, a także o dostosowanie 

uzasadnienia do projektu uchwały, które znajduje się poniżej u Państwa i wykreślenie z niego 

następującego akapitu. Do jego kompetencji należy również zgodnie z art. 59 ust. 2 ustawy o opiece 

nad dziećmi możliwość określenia warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia  

z ponoszenia opłat.  

Projekt uchwały ze zmianami stanowi załącznik nr 16 do protokołu 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - na komisji był ten temat poruszany, ale wiecie jak to 

Państwo jest. Protokoły z komisji za rok, za dwa, za trzy ktoś odczyta, natomiast jeśli coś 

wybrzmiało na sesji, jest w protokole sesji, jest nagrane. To chciałbym, bo to też już dostałem takie 

informacje od ludzi, jak 1.500 za żłobek? Trzeba tłumaczyć, ale to nie o to chodzi i tak te pieniądze 

wpłyną. Też pamiętam, co było w roku chyba 2015, gdy podejmowaliśmy pierwszą uchwałę  

o opłacie żłobkowej. Wtedy tam było minimalna krajowa 1.750 chyba, minimalne wynagrodzenia 

za pracę i była 20% minimalnego wynagrodzenia w projekcie uchwały, czyli wtedy to było 350 

złotych, no dzisiaj by to było 840 złotych, tak?  Chciałbym, żeby to też publicznie wybrzmiało, 

żeby Państwo też mieli z tego świadomość, że na pewno ja będę jednym z pierwszych, ale myślę, 

że Państwo też, że jeśli nie daj Boże mówię, oby ten program funkcjonował długie, długie lata  

i żeby rzeczywiście te 1.500 zł na dziecko wpływało - świetnie. Tak powinno też być z systemem 

oświaty. Ale jeśli nie daj Boże za rok, za dwa by się okazało, że program kończy finansowanie, no 
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to mam nadzieję, że Państwo wszyscy mamy świadomość, że ta opłata 1500 dla rodziców pozostać 

nie będzie mogła, bo po prostu nie będzie nas stać, naszych rodziców na taką opłatę i będziemy 

musieli być gotowi do przygotowania czy podjęcia, pochylenia się nad tematem, żeby tę opłatę 

skalkulować i doprowadzić do takiego stanu, żeby była możliwa do udźwignięcia dla naszych 

rodzicó. Więc na dzisiaj fajnie, że jest, ale pamiętajmy zawsze o tym, że to może być różnie za 

kilka lat, za rok, za dwa może być inaczej. Wtedy musimy być gotowi również na taki projekt 

uchwały. Chciałbym, żeby to wybrzmiało, żeby też uspokoić mieszkańców, że nikt tu więcej 

dzisiaj nie płaci, ale jeśli by się pojawiła taka niestety sytuacja, że projekt zostaje zawieszony, 

ucięty, że my na pewno się nad tym tematem pochylimy. Ja na pewno.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - cieszę się bardzo, że jesteśmy spójni. 

Przede wszystkim co do tego, jeżeli chodzi o komisję, to też należałoby nadmienić, że też stoimy 

na stanowisku i chcemy pomagać rodzicom, że jeżeli będą mieli problemy czy cokolwiek, to 

jesteśmy otwarci do złożenia wniosku. Dziękuję też Panu Przewodniczącemu, bo tak naprawdę ta 

sugestia się pojawiła i na to też liczę mocno. My projekty przygotowujemy. Staramy się, żeby były 

rzetelnie zrobione. Czasami wkradnie się jakiś błąd i przy tej autopoprawce, to już jak 

przeanalizowaliśmy i z Panią Kierownik i z Panią Skarbnik, to dzięki sugestii Pana Jacka od razu 

zareagowaliśmy, za co też dziękuję. 

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek Kierownika Wydziału OKiS: o wykreślenie z projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Gminnym w Dębnie – zapisu w § 1 ust. 2 o treści 

„Ustala się ulgę w opłacie w przypadku korzystania ze świadczeń oddziału żłobkowego przez 

dwoje lub więcej dzieci z jednej rodziny. Określona w §1 ust. 1 opłata ulega obniżeniu o 50% za 

drugie i o 75% za każde następne dziecko z danej rodziny uczęszczające do oddziału żłobkowego”  

oraz dostosowanie podstawy prawnej poprzez wykreślenie art. 59 ustawy z dnia 4 lutego 2011 r.  

o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 i dostosowanie uzasadnienia do projektu uchwały poprzez 

wykreślenie w akapicie pierwszym zdania drugiego o treści „Do jej kompetencji należy również, 

zgodnie z art. 59 ust. 2 u.o.dz., możliwość określenia warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od ponoszenia opłat.” 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Wniosek został przyjęty.  
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Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Gminnym  

w Dębnie ze zmianami 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę NR V/32/2024 w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 

dziecka w Żłobku Gminnym w Dębnie, stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Dębno  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Przewodniczącego 

Komisji Oświaty i Spraw Publicznych.   

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Dębno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2025”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 
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Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR V/33/2024 w sprawie: przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Dębno 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025”, stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz 

osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy 

dzierżawy przez okres 3 lat. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz osób, 

które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy dzierżawy przez 

okres 3 lat. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę NR V/34/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości na rzecz osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do 
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nieruchomości na podstawie umowy dzierżawy przez okres 3 lat, stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

14. Podjęcie uchwały w sprawie scalenia i podziału nieruchomości położonych w obrębie 

geodezyjnym 0002 m. Dębno w rejonie ulicy Migdałowej w Dębnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był również opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Publicznych. Poprosił o opinię do projektu uchwały 

Przewodniczących Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja przy głosowaniu tego projektu uchwały głosowała także cztery wnioski 

złożone przez mieszkańców, które zostały negatywnie zaopiniowane, a cały projekt uzyskał 

akceptację. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja Oświaty i Spraw Publicznych głosowała cztery wnioski, które zostały negatywnie 

zaopiniowane, natomiast projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji. 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały (zanonimizowany) stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że najpierw zostaną 

przegłosowane wnioski. 

Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek Pani Anny w zakresie zamiany działki 309 na działkę nr 344 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (0) 

PRZECIW (11) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata 

Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Wniosek został odrzucony przez Radę. 

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek Pani Anny w zakresie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej na poziomie 30% 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 
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ZA (0) 

PRZECIW (11) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata 

Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Wniosek został odrzucony przez Radę. 

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek p. Andrzeja w zakresie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej (zmniejszenia 

stawki procentowej opłaty adiacenckiej do poziomu najniższej jaka jest możliwa) czyli 

zmniejszenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej do wysokości stawki minimalnej ustawowo 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (0) 

PRZECIW (11) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata 

Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Wniosek został odrzucony przez Radę.  

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek p. Zbigniewa w zakresie zmniejszenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej do 

wysokości 30% oraz przyjęcia jako podstawy niewygórowanej ceny za 1 m2 działki 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (0) 

PRZECIW (11) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata 

Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

 

Wniosek został odrzucony przez Radę. 

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie scalenia i podziału nieruchomości położonych w obrębie 

geodezyjnym 0002 m. Dębno w rejonie ulicy Migdałowej w Dębnie (wnioski odrzucone) 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę NR V/35/2024 w sprawie scalenia i podziału nieruchomości 

położonych w obrębie geodezyjnym 0002 m. Dębno w rejonie ulicy Migdałowej w Dębnie, 

stanowi załącznik nr 23 do protokołu (zanonimizowana).  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

15.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej Dębna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz 

Komisji Oświaty i Spraw Publicznych.  Poprosił o opinię do projektu uchwały Przewodniczących 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że zgodnie z ustawą 

o samorządzie gminnym na zasadach ustalonych przez radę gminy radnemu przysługują diety. 

Rada gminy przy ustalaniu wysokości diet radnych bierze pod uwagę funkcje pełnione przez 

radnego. Obecna uchwała ma na celu doprecyzowanie zapisów dotyczących wypłacanych diet dla 

radnych Rady Miejskiej Dębna oraz w związku z tym, że uchwała zawiera przepisy powszechnie 

obowiązujące, a zatem jest aktem prawa miejscowego, wobec powyższego podlega publikacji 

w wojewódzkim dzienniku urzędowym. Zachodzi zatem potrzeba podjęcia uchwały 

i opublikowania jej w wojewódzkim dzienniku urzędowym jako akt prawa miejscowego. 
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Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej Dębna. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Kulbicki, Tomasz Pluciński, Leszek Włodkowski-Moszej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR V/36/2024 w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady 

Miejskiej Dębna, stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

16.Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej 

Dębna, ustalenia zakresu jej działania i określenia składu osobowego. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Przewodniczącego 

Komisji Oświaty i Spraw Publicznych.   

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja nie wskazała osób do tej komisji. Mieliśmy rozmawiać na ten temat na 

sesji odnośnie składu osobowego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja Oświaty i Spraw Publicznych nie wskazała członków tej komisji, natomiast pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że zgodnie ze 

Statutem Gminy Rada Miejska w czasie trwania kadencji ze swojego grona może powoływać 

doraźne komisje do określonych zadań ustalając zakres działania oraz skład osobowy. Proponuje 

się powołanie komisji statutowej, której zadaniem będzie przygotowanie projektu Statutu Gminy 

Dębno, bądź wniesienie zmian w obecnym Statucie. Komisja Statutowa zostanie powołana na czas 

określony i ulegnie rozwiązaniu po uchwaleniu Statutu bądź jego zmian.  

Zapytał - kto z Państwa zgłasza się do prac w doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej Dębna. 
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Radny Mateusz Obielak jako Przewodniczący Klubu Radnych Inicjatywa dla Miasta i Gminy 

Dębno zgłosił jako członków komisji: Radnego Damian Jankowski, Radnego Krzysztofa 

Lenartowicza, Radnego Jacek Mazurowski, Radną Agatę Mikołajczak, Radnego Mirosława 

Napieracza, Radną Angelikę Obielak, Radnego Mateusza Obielaka, Radnego Marcina Pecha, 

Radną Małgorzatę Wachowiak.  

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej zgłosił swój akces do pracy w komisji.  

 

Radny Krzysztof Lenartowicz nie wyraził zgody na prace w komisji.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - taki projekt uchwały powinien być przygotowany 

przez komisję, przygotowany, składy już podane, a dzisiaj troszeczkę tak na łapu-capu dokonuje 

się składu tej komisji. Jakieś dwa lata temu był ujednolicany statut gminy, dwa lata temu chyba, 

czy trzy. Naprawdę nic się nie wydarzyło od tego czasu, co wymaga zmian. Zresztą nie 

przedstawiono nam tych zmian, żeby rzeczywiście nam pokazano, to i to wymaga zmiany, to trzeba 

pozmieniać. Byłoby to zasadne na komisje, te zakresy określić i rzeczywiście powołać ludzi.   

 

Radny Mateusz Obielak poinformował - jest to poważne i jest do tego uzasadnienie zasadne, na 

przykład sprawy mieszkańców, które zostały zdjęte podczas poprzedniej kadencji Rady Gminy. 

Więc myślę, że nad tym trzeba by było się pochylić. Statut każdy z nas pewnie zna. Może ktoś 

znajdzie coś, co chciałby zmienić. Nic nie jest robione na łapu-capu, po prostu są zgłoszeni 

członkowie i będziemy działać.  

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej zgłosił ustny wniosek dotyczący pracy komisji, mianowicie 

wnioskuję o dołączenie do planu pracy Komisji Statutowej punkt w zakresie utworzenia 

opracowania regulaminu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, ponieważ ustawodawca, który 

stworzył tą komisję, nie stworzył jej ramy i były w poprzedniej kadencji pewne niesnaski, pewne 

niedopowiedzenia, argumenty rzucane były różnej maści. Myślę proszę Państwa, że to jest 

najwyższa pora, abyśmy do tego tematu usiedli i opracowali taki regulamin. Myślę, że jeden  

z punktów pracy Komisji Statutowej powinien być właśnie punkt - opracowania regulaminu 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Radny Mateusz Obielak poinformował - jak widzą Państwo taka komisja ma sens, będzie miała 

nad czym procedować, będzie miała co robić. Mamy tam parę spraw do przejrzenia, do zmiany, 

może do jakichś delikatnych korekt, więc zakładanie z góry, że to jest niepoważne jest po prostu 

niepoważne. 

 

Nikt więcej nie zgłosił się do pracy w Komisji Statutowej. 

 

Radny Damian Jankowski, Radny Jacek Mazurowski, Radna Agata Mikołajczak, Radny Mirosław 

Napieracz, Radna Angelika Obielak, Radny Mateusz Obielak, Radny Marcin Pech, Radna 

Małgorzata Wachowiak, Radny Leszek Włodkowski-Moszej – wyrazili zgodę na pracę w doraźnej 

Komisji Statutowej Rady Miejskiej Dębna. 

 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie było. 
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Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek Radnego Włodkowskiego-Moszej dot. o dołączenie do Statutu punktu dot. regulaminu 

Komisji SWiP 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Kulbicki 

NIEOBECNI (0) 

Radny Grzegorz Kulbicki – nie brał udziału w głosowaniu.  

 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej Dębna, 

ustalenia zakresu jej działania i określenia składu osobowego - w osobach: Radny Damian 

Jankowski, Radny Jacek Mazurowski, Radna Agata Mikołajczak, Radny Mirosław Napieracz, 

Radna Angelika Obielak, Radny Mateusz Obielak, Radny Marcin Pech, Radna Małgorzata 

Wachowiak, Radny Leszek Włodkowski-Moszej 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, 

Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę NR V/37/2024 w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady 

Miejskiej Dębna, ustalenia zakresu jej działania i określenia składu osobowego (w osobach: Radny 

Damian Jankowski, Radny Jacek Mazurowski, Radna Agata Mikołajczak, Radny Mirosław 

Napieracz, Radna Angelika Obielak, Radny Mateusz Obielak, Radny Marcin Pech, Radna 

Małgorzata Wachowiak, Radny Leszek Włodkowski-Moszej), stanowi załącznik nr 27 do 

protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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17.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej 

Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Przewodniczącego 

Komisji Oświaty i Spraw Publicznych.   

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że pismem z dnia 28 

sierpnia 2024 r. Radny Grzegorz Kulbicki zgłosił ponownie swój akces pracy w Komisji Oświaty 

i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna. Zgodnie ze Statutem Gminy Dębno przedmiot 

działania poszczególnych komisji stałych, ich ilość, nazwy oraz skład osobowy określa Rada  

w odrębnych uchwałach.W uchwale Nr II/9/2024 Rady Miejskiej Dębna z dnia 23 maja 2024 r.  

w sprawie powołania komisji stałych Rady Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego 

i przedmiotu działania uzupełnia się skład Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej 

Dębna o Radnego Grzegorza Kulbickiego. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - związku z tym, że za chwileczkę najprawdopodobniej 

będzie znowu negatywnie zaopiniowany ten projekt uchwały, w związku z tym składam swój 

ponowny akces, trzeci do pracy w Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna. 

Proszę zatem o przygotowanie stosownych uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej Dębna. 

Jednocześnie apeluję do radnych wyrażających negatywną po raz kolejny opinię do mojego akcesu 

do wyżej wymienionej komisji o zaprzestanie destrukcyjnych działań w tym zakresie. 

Wychodzenie poza schemat to podejmowanie inicjatyw prorozwojowych dla Gminy Dębno. Nie 

są takimi z całą pewnością działania polegające na uniemożliwianiu innym osobom statutowego 

uczestnictwa w pracy w komisji rady. Jeśli bowiem inicjatywą dla miasta i gminy Dębno ma być 

polityczna zemsta, to proszę zauważyć, że takie działania nie są w żadnym stopniu innowacyjne. 

Przywołują na myśl raczej najgorsze czasy polskiej historii. Dodam jeszcze, że nigdy w historii 

Rady się nie zdarzyło, żeby radny, który został radnym nie mógł wstąpić do komisji, do której 

chce. Wszyscy Państwo jesteście w dwóch komisjach i mieliście takie prawo, możliwość 

wstąpienia. Owszem, zdarzały się sytuacje, że radny zmieniał komisję, ale nigdy się nie zdarzyła 

sytuacja, żeby radny nie mógł po wybraniu zostać członkiem komisji. Grzegorz Kulbicki również 

nigdy nie głosował za tym, żeby ktoś nie był w jakiejś komisji. Składam wniosek, chyba, że go  

z przyjemnością za chwileczkę wycofam i podrę w przypadku innego głosowania, ale 

domniemywam, że rzeczywiście tak będzie i za chwileczkę Panu Przewodniczącemu złożę. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował – w sumie to chciałem tylko 

powiedzieć, że ja też nigdy nie głosowałem za tym, żeby drugi kolega radny nie był radnym  

w drugiej komisji. 
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Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania (p. Grzegorz Kulbicki) 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, 

Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (9) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej 

Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki złożył na piśmie wniosek - ponowny akces do pracy w Komisji Oświaty 

i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna. Wniosek stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

18.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady 

Miejskiej Dębna oraz komisji na 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna w dniu 18 września 2024 r. Radny Jacek Mazurowski wraz 

Radnym Tomaszem Kulbickim zgłosili wniosek o przeprowadzenie kontroli przez Komisję 

Rewizyjną Rady Miejskiej Dębna w Ośrodku Pomocy Społecznej w Dębnie w zakresie 

terminowości wydawania decyzji i poprawności wydawania decyzji pod względem zamieszczenia 

odpowiednich zapisów (pouczeń, klauzuli). Następnie Radny Mateusz Obielak zgłosił wniosek 

o przeprowadzenie kontroli przez Komisję Rewizyjną w zakresie remontów, utrzymania i stanu 

technicznego pomostu na jeziorze Lipowo. Kolejny wniosek o przeprowadzanie kontroli przez 

Komisję Rewizyjną zgłosił Radny Mirosław Napieracz i dotyczył przeprowadzania kontroli 

w zakresie przeprowadzonych przeglądów i prac serwisowych silnika zaburtowego marki Yamaha 

wykonanych przez pracowników Ośrodka Sportu i Rekreacji w Dębnie. Zaproponowane tematy 

kontroli nie były ujęte w planie pracy Komisji Rewizyjną Rady Miejskiej Dębna. Wnioski zostały 

pozytywnie zaopiniowane przez Komisje. W załączniku Nr 4 do uchwały Nr LXXX/611/2023 

Rady Miejskiej Dębna z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia planów Rady Miejskiej 

Dębna oraz komisji na 2024 r., zmienioną uchwałą Nr II/3/2024 Rady Miejskiej Dębna z dnia 

23 maja 2024 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Miejskiej 

Dębna oraz komisji na 2024 r. wprowadza się następujące zmiany: 
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1 w tabeli pn. „Plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna na 2024 rok”: 

1) w wierszu „Październik” w kolumnie „Tematy posiedzenia” po pkt 1 dodaje się 

pkt 2 „Kontrola w zakresie przeprowadzonych przeglądów i prac serwisowych silnika 

zaburtowego marki Yamaha wykonanych przez pracowników Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Dębnie”. 

2) w wierszu „Listopad” w kolumnie „Tematy posiedzenia” po pkt 1 dodaje się pkt 2 i pkt 3: 

a) pkt 2 „Kontrola w zakresie remontów, utrzymania i stanu technicznego pomostu na jeziorze 

Lipowo”, 

b) pkt 3 „Kontrola działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Dębnie w zakresie 

terminowości wydawania decyzji oraz poprawności wydawania decyzji pod względem 

zamieszczenia odpowiednich zapisów (pouczeń, klauzuli)”. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Miejskiej 

Dębna oraz komisji na 2024 r. (dot. zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej) 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Damian Jankowski, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata 

Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata 

Wachowiak 

PRZECIW (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Krzysiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Kulbicki 

NIEOBECNI (0) 

Radny Grzegorz Kulbicki – nie brał udziału w głosowaniu.  

 

Rada podjęła uchwałę NR V/38/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów 

pracy Rady Miejskiej Dębna oraz komisji na 2024 r. (dot. zmiany planu pracy Komisji 

Rewizyjnej), stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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19. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - w związku z wyczerpaniem się 

porządku V sesji Rady Miejskiej Dębna, zamykam sesję Rady Miejskiej Dębna i dziękuję 

wszystkim za udział. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna 

                      Jacek Mazurowski 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotowała: Monika Gubała 

 

Obrady Rady Miejskiej Dębna są transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  
 


